
 
 

 
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

Општина Ћуприја 

Одељење за друштвене делатности, 

привреду и локални економски развој  

Број: 001231032  2024 

Ћуприја, 13. октобра 7 

02.04.2024. године 

З А П И С Н И К 

са  састанка Раднe групe  за развој друштвених делатности и јавне управе   који је 

одржан у сали за састанке Општинске управе општине Ћуприја, дана 18.03.2024. године са 

почетком у 12,00  часова. 

Састанку присуствују: Јовица Дамњановић сарадник СКГО, Ђорђе Нешковић 

Координатор радне групе, Јадранка Ђорђевић Помоћница председнице општине Ћуприја, 

Драгана Милановић Заменица начелника Општинске управе , члан, Срђан Живановић, члан,   

Ивана Николић члан, Сузана Смајловић члан, Крстина Ефтов члан,  Невена Јањић члан,    

Татјана Божиловић из Одсека за локални економски развој. Састанку присуствују и сарадници 

Сталне конференције градова и општина, Сара Талијан и Александар Маринковић. 

Сарадник СКГО, Јовица Дамњановић је отворио састанак и презентацију Приоритетни 

циљеви за развојни правац 3 Развој друштвених делатности и јавне управе . 

Било је речи о појединачним мерама и након дискусије договорено је да Ђорђе 

Нешковић достави податке за меру: Развој и унапређење људских ресурса. Јовица 

Дамљановић је напоменуо да је у нацрту раздвојио предшколско образовање од основног и 

средњег образовања и да за ове области имамо индикаторе. За област културе такође имамо 

одређене индикаторе, недостаје процена финансијских средстава и у мери Унапређење 

квалитета културне понуде на територији општине Ћуприја потребно је да се тачно наведу 

објекти којима је потребна реконструкција и адаптација.За област социјалне заштите и 

здравства договорено је да до следећег петка буду достављена процена финансијских 

средстава. За област Јавне управе немамо попуњене индикаторе  и треба да се уради попис 

процедуре, циљана вредност за број нових електронских услуга које се пружају грађанима и 

привреди је 10. Потребно је и да се доставе подаци у процентима за број службеника 

Општинске управе који су похађали обуке, семинаре и тренинге. За спорт је потребно је да се 

одређени подаци затраже од Заменика председнице општине. Ђорђе Нешковић је напоменуо  

да се у Техничкој школи организује полагање за камионе и да постоји идеја да Министарство 

да одобрење да школа може да издаје лиценце за возаче. До сада су лиценце издавале 

приватне фирме. Од тог додатног посла би школа могла да одређени део трошкова надокнади 

самофинансирањем.  

Сарадник Јовица Дамњановић је навео да ће све коментаре унети у Нацрт документа, да 

сви чланови радне групе могу и даље да дају коментаре и сугестије, као и да се наредни 

састанак радне групе очекује у априлу месецу.Састанак је завршен у 13,00 часова.                                                                                                                                                                    

                                                                                    Начелник одељења за друштвене делатности, 

привреду и локални економски разој 

  


		2024-05-24T09:43:58+0200
	ВЛАДИМИР ЂОРЂЕВИЋ 006643627 Auth




